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Abstract (en)
The folding wing comprises a wing root (13), an internal wing area (12), an outside wing area (9) and an actuation element. The actuation element
is connected inside the folding wing by a traction cable (21). The traction cable is guided by a spiral spring coming across a guide roller, which is
connected with the wing root by a fastening component (31). The traction cable is then guided across another guide roller (3), which is attached in
an area of a root of the outer wing area by another fastening component (32).

Abstract (de)
Ein Klappflügel für einen Flugkörper umfasst eine mechanische Antriebseinrichtung zur Entfaltung des Klappflügels nach dessen Freigabe. Als
Antrieb wird eine vorgespannte Spiralfeder (20) verwendet, welche mit einem Zugseil (21) gekoppelt ist, welches über einen doppelten Flaschenzug
(2,3) geführt wird. Der Klappflügel besteht aus einer Flügelwuzzel (13), einer inneren Flügelfläche (12) und einer äußeren Flügelfläche (9).
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